

2024年8月15日前預購並付清款項即享禮盒85折、禮籃9折早鳥優惠
8月19日起開始提貨，訂購請洽(02)7711-3510

公司名稱：_____ 統一編號：_____

香格里拉會員號碼及姓名：_____ & _____ E-mail：_____

訂購人：_____ 收件人：_____

訂購人電話：_____ 收件人電話：_____

付款方式：信用卡 轉帳 兌點 提貨方式：自取日期 _____ 宅配預計到貨日 _____ (無法指定到貨時間)

宅配地址：_____

品項	內容物	單價	數量	總額
【金燦·吉祥】豪華月餅禮盒 (4入/盒；每顆125公克及 果乾茶包6入)	廣式月餅口味：XO干貝、棗泥核桃、鳳芒雙果、奶茶紅豆，各乙類； 茶包：香橙茉莉綠茶、鳳梨洛神紅茶、蘋果馬鞭草，各2包。 保存期限：月餅常溫保存28天(請儘早食用完畢)、果乾茶常溫保存150天。 *過敏原：含有花生、芝麻、奶類、海鮮、甲殼類、堅果、芒果、含麩質之穀物及其製品(不適合過敏體質者使用)	NT\$2,288 ☺ 1145 points		
【榮華·恬逸】經典月餅禮盒 (6入/盒；每顆90公克)	廣式月餅口味：伍仁、紅棗桂圓、金沙鳳梨、焙茶腰果、東方美人桑葚、貴妃荔枝玫瑰， 各乙類。保存期限：常溫保存28天(請儘早食用完畢)。 *過敏原：含有蛋、堅果類、大豆、含麩質之穀物、大豆及其製品過敏原	NT\$1,488 ☺ 745 points		
【燕窩·奶黃】月餅禮盒 (8入/盒；每顆50公克)	保存期限：請冷凍保存-18°C以下30天(請儘早食用完畢)。 *過敏原：本產品含有奶、蛋、含麩質之穀物及其製品	NT\$1,288 ☺ 645 points		
【金沙·奶黃】月餅禮盒 (8入/盒；每顆50公克)	保存期限：請冷凍保存-18°C以下30天(請儘早食用完畢)。 *過敏原：本產品含有奶、蛋、含麩質之穀物及其製品	NT\$1,188 ☺ 595 points		
【冰皮·雪月】冰皮月餅禮盒 (6入/盒；每顆50公克)	冰皮月餅口味：鳳梨冰釀梅、紅心芭樂檸檬、泰妃牛奶糖各2顆。 保存期限：請冷凍保存-18°C以下30天(請儘早食用完畢)。 *過敏原：本產品含有奶、大豆及其製品過敏原及其製品	NT\$988 ☺ 495 points		
【黑熊·公益】鳳梨酥禮盒 (8入/盒；每顆50公克)	保存期限：常溫保存30天(請儘早食用完畢)。 *過敏原：本產品含奶類、蛋類、含麩質之穀物及其製品	NT\$780 ☺ 390 points		
【香聚·精選】中秋禮籃	禮籃內含：經典月餅禮盒、香傳菌菇醬、麻豆文旦柚茶、香格里拉番茄牛肉麵、手 工餅乾禮盒、綜合堅果、鳳梨牛軋糖。	NT\$3,988 ☺ 1995 points		
【珍藏·禮讚】中秋禮籃	禮籃內含：經典月餅禮盒、香格里拉番茄牛肉麵、美國花旗參罐(75g/罐)、手工餅乾 禮盒、阿里山金萱烏龍茶(75g/罐)、香傳菌菇醬、西班牙精選紅酒、琥珀糖核桃。	NT\$5,988 ☺ 2,995 points		
【奢饗·風華】中秋禮籃	禮籃內含：經典月餅禮盒、香傳菌菇醬、香傳XO醬、濾掛式咖啡禮盒、鳳梨酥禮盒、 麻豆文旦柚茶、鳳梨牛軋糖、美國花旗參罐(75g/罐)、Zonin Prosecco 氣泡酒、香格 里拉香氛噴霧。	NT\$8,888 ☺ 4,445 points		

(訂購者不需填寫本欄) 運費：_____ 折扣：_____ 總金額：_____ [蛋奶素]

(訂購者不需填寫本欄) 接洽單位/人員：_____ 節慶中心：_____

☞ Shangri-La Circle 香格里拉會點數兌換，詳情或訂購請洽 (02)7711-3510 / (02) 2378-8888 ext. 6086 or email: festival.tpe@shangri-la.com

- 大宗禮盒優惠40至199盒9折，200至499盒85折，500盒以上8折。
- 國泰世華、遠東商銀、台新銀行信用卡與美國運通卡享禮盒85折。
- 台北遠東香格里拉住房貴賓、健身房貴賓、遠東集團員工享禮盒85折。
- 上述優惠恕不可合併使用，亦無法與其他折扣與住房專案餐廳消費抵用金同時使用(前述各項折扣，不適用於禮籃)。
- 單筆訂購50盒(含)以上禮盒，可享單一定點全省免費送貨服務乙次(不含離島)。
- 1-4盒運費NT\$250、5-8盒運費NT\$320、單個禮籃運費NT\$320。
- 常溫及冷凍產品，將分開包裝寄出，運費依照訂購品項數量收取。
- 本飯店保有隨時修改及終止本活動內容與價格之權利，如有任何變更，恕不另行通知。
- 最後宅配出貨日：2024年9月9日。

台北遠東香格里拉個資蒐集之告知條款

親愛的顧客，敬請詳閱並瞭解本告知事項有關於閣下個人權益之說明

- 1.台北遠東香格里拉(下稱本飯店)為提供您專業、優質的服務體驗，我們將蒐集、處理利用您提供予我們的包括但不限於姓名、電話、手機、傳真或電子郵件等個人資料。
- 2.本飯店蒐集您提供的個人資料是為用於包括訂購商品、行銷、客戶管理與服務、調查、統計與研究分析、旅館業經營管理業務及其它經營合於營業登記項目或組織章程所定之業務等特定目的之合理關聯範圍。
- 3.本飯店基於上述目的於營業期間及台灣地區利用您的個人資料。
- 4.本飯店將不定時以手機、簡訊或電子郵件等方式發送各項商品、服務或設施之促銷活動訊，提供您參考。

您對提供予本飯店之個人資料，依法享有請求查詢或閱覽、製給複製本、補充或更正、停止蒐集、處理或利用及刪除之權利，並得於本飯店保有您個人資料之期間內，向本飯店客服人員洽詢並辦理相關作業，惟本飯店得酌收必要成本費用。若您不願提供前開必須之基本個人資料，本飯店可能將無法受理您的訂購商品服務。

- * 本商品不適用七日鑑賞期。
- * 原產地：台灣
- * 食品業者登錄字號：A-105104840-00000-0
- * 富邦產物商業綜合責任險保單號碼0500字第23APO0000456號



商品成份資訊

2024 Mooncake Gift Box & Hamper Order Form

CHK no: _____

GUI no: _____

Date of Order: _____

For more details, please call 02-7711 3510. Please complete the form and e-mail to festival.tpe@shangri-la.com

Early bird offer: 15% off for on Mooncake Gift Box, 10% off on Hamper for orders fully paid before August 15.
Pick up date from August 19.

Company Name: _____ GUI Number: _____

SLC no. & First Name: _____ & _____ E-mail: _____

Buyer: _____ Receiver: _____

Buyer's Contact: _____ Receiver's Contact: _____

Payment: Credit Card Transfer Redeem Self pick-up Date: _____ Delivery Date: _____ (Unable to designate delivery time)

Delivery Address: _____

Items	Ingredient	Price	Qty	Total
Luxury Mooncake Gift Box (4 pieces) Weight: 125g/piece	Cantonese mooncake Flavors: XO Scallops, Walnut Date Paste, Pineapple and Mango, Milk Tea with Red Bean Paste. Dried Fruit Tea Bags Flavors: Orange with Jasmine Green Tea, Pineapple Roselle Black Tea, Apple with Verbena Herbal Tea. Shelf life: Unopened for 28 days at room temperature. Allergens: Contains peanuts, sesame, dairy, seafood, shellfish, nuts, mango, gluten-containing grains and their products (not suitable for individuals with allergies).	NT\$2,288 ☺ 1145 points		
Deluxe Mooncake Gift Box (6 pieces) 🌿 Weight: 90g/piece	Cantonese mooncake Flavors: Assorted Five Nuts and Diced Orange Peel, Red Date Paste with Dried Longan, Pineapple Cake with Salted Egg Yolk, Roasted Green Tea with Cashew nuts, Oriental Beauty Tea with Mulberry, Lychee and Rose Paste. Shelf life: Unopened for 28 days at room temperature. Allergens: Contains eggs, nuts, soy, gluten-containing grains, soy and their products.	NT\$1,488 ☺ 745 points		
Bird's Nest Custard Mooncake Gift Box (8 pieces) 🌿 Weight: 50g/piece	Shelf life: Frozen at -18°C or below, 30 days. Allergens: Contains milk, eggs, gluten-containing grains and their products.	NT\$1,288 ☺ 645 points		
Custard Mooncake Gift Box (8 pieces) 🌿 Weight: 50g/piece	Shelf life: Frozen at -18°C or below, 30 days. Allergens: Contains milk, eggs, gluten-containing grains and their products.	NT\$1,188 ☺ 595 points		
Snowy Mooncake Gift Box (6 pieces) 🌿 Weight: 50g/piece	Shelf life: Frozen at -18°C or below, 30 days. Allergens: This product contains milk, soy, and their derivatives.	NT\$988 ☺ 495 points		
Pineapple Cakes Charity Gift Box (8 pieces) Weight: 50g/piece	Shelf life: Unopened for 28 days at room temperature. Allergens: Contains Eggs, dairy and gluten-containing grains related products	NT\$780 ☺ 390 points		
Deluxe Hamper	Includes: Deluxe Mooncake, Shangri-La Mushroom Sauce, Madou Shaddock Tea, Tomato Beef Noodle Soup, Shangri-La Cookies, Assorted Nuts, Pineapple Nougat.	NT\$3,988 ☺ 1995 points		
Splendid Hamper	Includes: Deluxe Mooncake, Tomato Beef Noodle Soup, American Ginseng, Shangri-La Cookies, JinXuan Oolong Tea, Shangri-La Mushroom Sauce, La Chiquita Red Wine, Glazed Walnut.	NT\$5,988 ☺ 2995 points		
Luxury Hamper	Includes: Deluxe Mooncake, Shangri-La Mushroom Sauce, Shangri-La XO Sauce, Shangri-La Flitter Coffee Set, Pineapple Gift Box, Madou Shaddock Tea, Pineapple Nougat, American Ginseng, Zonin Prosecco Sparkling Wine, Shangri-La Scent Spray.	NT\$8,888 ☺ 4445 points		

(To be filled by the hotel) Delivery fee: _____ Discount: _____ Total: _____ 🌿 [Vegetarian]

(To be filled by the hotel) Contact: _____ Department: _____

☺ Shangri-La Circle points redemption; For more information or orders, please contact (02)7711-3510 / (02) 2378-8888 ext.6086 or email: festival.tpe@shangri-la.com

- * Order made and fully paid before August 15, 2024 may receive a 15% early-bird discount. (Excludes Hampers.)
- * 10% off for orders of 40-199 boxes; 15% off for orders of 200-499 boxes and 20% off for orders of 500 boxes. Discounts cannot be used in conjunction with other benefits.
- * All Cardholders of Far Eastern Int'l Bank, Taishin Bank, Cathay United Bank, and American Express can enjoy 15% discount.
- * 15% off for Room guests, Health club members, employees of Far Eastern related enterprises.
- * All of the above discounts do not apply to 3 kinds of Hampers.

- * Free island-wide delivery service to one address is available for every order of 50 boxes.
- * Delivery fee: 1-4 boxes delivery NT\$250, 5-8 boxes delivery NT\$320, One Hamper delivery NT\$320
- * Redemption and above discounts cannot be used in conjunction with other benefits.
- * Ambient and frozen products will be packaged and shipped separately. Delivery fees will be charged based on the number of items ordered.
- * Last delivery date: September 9, 2024.

Personal Data Collection – Terms and Condition

1. With the aim to provide you with the utmost professional and quality service, Shangri-La Far Eastern Taipei (hereafter known as the Hotel) will collect, manage and use the provided personal information, including but not limited to one's name, telephone, mobile or fax number, and email address.
2. The Hotel will collect your personal information for ordering, selling and managing purposes, as well as research, statistics analysis etc., which are for legitimate business reasons.
3. For the above reasons, the Hotel will use your personal information in Taiwan during the Hotel's operating period.

4. The Hotel may send promotional messages via SMS or email for your reference. You may request to look at, photocopy, update or delete the provided personal information. You also have the rights to request to discontinue from collecting, handling and utilizing your personal data. Should you wish to not provide any information, the Hotel may not be able to process your order.
- * The seven-day return policy does not apply to all items.
- * Place of production: Taiwan
- * Food Business Registration Number: A-105104840-00000-0
- * Fubon Property & Casualty Commercial Comprehensive Liability Insurance Policy Number 23APO000456



More details